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Protokół nr VII.15 

z posiedzenia sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 29 kwietnia 2015 r. 
 

Komendant Powiatowy Policji w Międzyrzeczu Stanisław Panek przywitał 

wszystkich serdecznie na sesji, która ma miejsce w Powiatowej Komendzie Policji  

w Międzyrzeczu. Zaznaczył, że cieszy go bardzo, iż może wszystkich gościć u siebie, 

w nowej siedzibie Komendy Powiatowej. Powiedział też, że chętnie pokaże w jakich 

warunkach obecnie pracują policjanci. Dodał też, że ma nadzieję, że stanie się to 

tradycją, aby sesje w zakresie bezpieczeństwa odbywały się w siedzibie którejś ze 

służb.  

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Szałata i otworzył 

obrady sesji o godzinie 1400 w Komendzie Powiatowej Policji w Międzyrzeczu. 

Obecnych było 15 radnych (lista obecności w załączeniu). Stwierdził zatem, że Rada 

jest władna do podejmowania uchwał. Następnie przywitał zaproszonych gości (lista 

obecności w załączeniu), zgromadzonych radnych, Starostę, Wicestarostę oraz 

Skarbnika. Przedstawił porządek obrad i zaznaczył, że został on rozszerzony  

o jedną uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki PFRON. 

Radni jednogłośnie przyjęli rozszerzony porządek obrad. Więcej wniosków co do 

tego porządku nie było. 

Porządek obrad:  

1. Sprawy organizacyjne sesji: 

a) stwierdzenie quorum, 

b) porządek obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy powiatu międzyrzeckiego  

z organizacjami pozarządowymi w 2014 roku”. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie powiatu międzyrzeckiego: 

a) Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczania na terenie powiatu 

międzyrzeckiego za lata 2013 i 2014 – Prokuratura Rejonowa  

w Międzyrzeczu, Komenda Powiatowa Policji w Międzyrzeczu. 

b) Informacja o bezpieczeństwie przeciwpożarowym na terenie powiatu – 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Międzyrzeczu. 

c) Raport o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu międzyrzeckiego za 

2014 rok. 
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d) Ocena stanu sanitarnego obiektów nadzorowanych przez Lubuskiego 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Gorzowie 

Wielkopolskim powiatu międzyrzeckiego za 2014 rok. 

e) Sprawozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynaryjnej na terenie 

województwa i powiatu w roku 2014. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany nazwy I Liceum Ogólnokształcącego w Międzyrzeczu 

im. Heliodora Święcickiego (druk nr 20), 

b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Trzciel (druk nr 21), 

c) w sprawie powierzenia Gminie Trzciel zadania zarządzania publiczną 

drogą powiatową (druk nr 22), 

d) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2015 rok (druk nr 23), 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2015-2026 (druk nr 24), 

f) w sprawie zmiany uchwały Nr VI.30.15 Rady Powiatu Międzyrzeckiego  

z dnia 31 marca 2015 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2015 r. (druk nr 25). 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu z dnia 31 marca 2015 roku. 

9. Sprawy organizacyjne Rady Powiatu. 

   

Ad 2. 

Głos zabrała radna Ewa Chwirot i zwróciła się do Starosty z interpelacją w sprawie 

naprawy drogi od drogi krajowej nr 24 w kierunku Krasnego Dłuska. Jest tam 

kilkanaście sporych ubytków w asfalcie.  

Więcej interpelacji i zapytań nie było.  

Ad 3.  

Głos zabrała pani Halina Pilipczuk, Naczelnik Wydziału Edukacji, Spraw 

Społecznych i Promocji i przedstawiła sprawozdanie z realizacji „Programu 

współpracy powiatu międzyrzeckiego z organizacjami pozarządowymi w 2014 

roku”. 
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Pan Włodzimierz Szopiński, Przewodniczący Powiatowej Rady Organizacji 

Pozarządowych powiedział, iż przy każdej okazji mówi o tym, że model współpracy 

organizacji pozarządowych ze Starostwem Powiatowym w Międzyrzeczu jest 

najlepszy w województwie i godny propagowania. 

Nie było żadnych pytań ani uwag do tego sprawozdania. 

Ad 4. 

Jako pierwszy głos zabrał pan Stanisław Panek, Komendant Powiatowy Policji  

w Międzyrzeczu i przedstawił szczegółową informację na temat stanu 

przestępczości i jej zwalczaniu na terenie powiatu międzyrzeckiego za rok 2013  

i 2014.  

Wiceprzewodniczący Rady Mieczysław Kuryś zapytał o nieoznakowany samochód, 

który posiada Komenda. Zaobserwował on, że chyba nie do końca ten samochód jest 

właściwie wykorzystywany, bo policjanci, którzy z niego korzystają dają mandaty za 

złe parkowanie, przejście w niewłaściwym miejscu. A skoro największym 

niebezpieczeństwem są piraci na drodze, to dlaczego ten samochód nie jest 

wykorzystywany do tego, aby tych piratów zatrzymywać i karać?  

Pan Komendant powiedział, że posiadają jeden samochód z wideorejestratorem  

i jego zadaniem faktycznie jest rejestrowanie naruszeń przepisów w zakresie 

prędkości. Jednak jeżeli oznakowanym radiowozem policjanci podjadą pod przejście 

dla pieszych to są widoczni, rozpoznawalni i wtedy nikt nie przekroczy prędkości, 

nikt nie przejdzie w niewłaściwym miejscu. Dlatego wykorzystuje się samochody 

nieoznakowane także do innych działań.       

Następnie głos zabrał radny Dariusz Orzeszko i podziękował za bardzo wnikliwą 

odpowiedź na interpelację, którą zgłosił na poprzedniej sesji. Przyjmuje do 

wiadomości te wnioski. Powiedział też, że skoro uważa pan Komendant, że  

w Trzcielu jest bezpiecznie, to jednak ciśnie się na usta pewien wniosek  

– profilaktyka, czyli obecność funkcjonariuszy w Trzcielu w ciągu dnia i w ciągu 

nocy, po to, aby społeczność mogła delektować się stanem bezpieczeństwa. Radny 

Orzeszko chciałby, aby ten funkcjonariusz był widoczny. Z odpowiedzi pana 

Komendanta wynika, że jest szansa na to, aby jeden posterunkowy po przeszkoleniu 

pokazał się w Trzcielu, bo jest na to miejsce i czas. Zaznaczył też, że naprawdę 

bardzo dobrze jest odbierane i postrzegane, gdy przynajmniej dwa razy w miesiącu 

funkcjonariusze przyjadą radiowozem i staną na placu szkolnym, pokażą się, 

zatrzymają trochę tych piratów drogowych, pouczą. Na koniec dodał, że kiedyś była 



4 
 

moda na współpracę Międzyrzecza z Zieloną Górą i raz na jakiś czas przyjeżdżali 

młodzi adepci szkółki policyjnej na patrole. Byli kilka dni, pouczali, wręczali 

mandaty i było to bardzo dobrze odbieranie przez społeczność.  

Pan Komendant odpowiedział, że ten temat uszczegółowi następnego dnia na sesji  

w Trzcielu. Zaznaczył, że dwóch dzielnicowych w Trzcielu było, jest i za kadencji 

pana Komendanta będzie. Co do posterunkowego, to nigdzie nie jest napisane, że 

wróci na pewno do Trzciela, ale gdy będzie taka potrzeba funkcjonariusze będą tam 

kierowani.  

Więcej pytań ani uwag do tej części nie było. 

Następnie głos zabrał pan Marek Harkot, Komendant Powiatowy Państwowej 

Straży Pożarnej i przedstawił szczegółową informację na temat stanu 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie powiatu międzyrzeckiego.  

Nie było żadnych pytań ani uwag do tej części.    

Pan Jerzy Paśniewski, Zastępca Dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Międzyrzeczu przedstawił raport o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego powiatu międzyrzeckiego za 2014 rok oraz ocenę stanu sanitarnego 

obiektów nadzorowanych przez Lubuskiego Państwowego Wojewódzkiego 

Inspektora Sanitarnego w Gorzowie Wlkp. powiatu międzyrzeckiego za 2014 rok.   

Nie było żadnych pytań ani uwag do tej części. 

Na końcu głos zabrała pani Małgorzata Matysek, Powiatowa Lekarz Weterynarii  

i przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynaryjnej na terenie 

województwa i powiatu w roku 2014.   

Nie było żadnych pytań ani uwag do tego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady ogłosił krótką przerwę o godzinie 1545, podczas której radni 

oraz zgromadzeni goście udali się obejrzeć Komendę.  

Obrady wznowiono o godzinie 1605. 

Ad 5.     

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwał: 

a) w sprawie zmiany nazwy I Liceum Ogólnokształcącego w Międzyrzeczu 

im. Heliodora Święcickiego (druk nr 20) 
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Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (14 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”; w głosowaniu brało udział 14 radnych) 

uchwałę w sprawie zmiany nazwy I Liceum Ogólnokształcącego w Międzyrzeczu 

im. Heliodora Święcickiego (druk nr 20). Uchwała została zarejestrowana pod nr 

VII.36.15. 

b) w sprawie powierzenia Gminie Trzciel zadania zarządzania publiczną 

drogą powiatową (druk nr 22) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”; w głosowaniu brało udział 15 radnych) 

uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Trzciel zadania zarządzania publiczną 

drogą powiatową (druk nr 22). Uchwała została zarejestrowana pod nr VII.37.15. 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Trzciel (druk nr 21) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”) uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Trzciel (druk nr 21). Uchwała została zarejestrowana pod  

nr VII.38.15. 

d) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2015 rok (druk nr 23) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”) uchwałę w sprawie zmiany w uchwale 

budżetowej na 2015 rok (druk nr 23). Uchwała została zarejestrowana pod  

nr VII.39.15. 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2015-2026 (druk nr 24) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”) uchwałę w sprawie zmiany 
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Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2015-2026 (druk 

nr 24). Uchwała została zarejestrowana pod nr VII.40.15. 

f) w sprawie zmiany uchwały Nr VI.30.15 Rady Powiatu Międzyrzeckiego  

z dnia 31 marca 2015 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2015 r. (druk nr 25) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”) uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

Nr VI.30.15 Rady Powiatu Międzyrzeckiego z dnia 31 marca 2015 r. w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. (druk nr 25). Uchwała została 

zarejestrowana pod nr VII.41.15. 

Ad 6. 

Starosta powiedział, że podobną interpelację usłyszał na sesji w Przytocznej  

i przygotuje odpowiedź pisemną.  

Ad 7. 

Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. W tym czasie odbyły się trzy posiedzenia. 

31 marca Zarząd: przyjął sprawozdanie z wykonania budżetu za 2014 rok; zajmował 

się sprawami budżetowymi i sprawami z zakresu gospodarki nieruchomościami. 

16 kwietnia Zarząd: zajmował się sprawami z zakresu Zarządu Dróg Powiatowych; 

podjął uchwałę w sprawie wyniku otwartego konkursu ofert z zakresu realizacji 

zadań pożytku publicznego; przyjął projekty uchwał, które znalazły się na dzisiejszej 

sesji; zajmował się sprawami budżetowymi; podjął uchwałę w sprawie zezwolenia 

na korzystanie jednostek pływających z silnikami spalinowymi. 

29 kwietnia Zarząd: zajmował się sprawami z zakresu Zarządu Dróg Powiatowych; 

przyjął i skierował do Rady na kolejną sesję ocenę zasobów pomocy społecznej  

w powiecie międzyrzeckim; zajmował się sprawami budżetowymi; rozpatrywał 

sprawy z zakresu edukacji i zamówień publicznych.    
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Skarbnik omówił sprawy budżetowe, które w czasie międzysesyjnym na 

posiedzeniach Zarządu były analizowane. 

Nie było żadnych pytań ani uwag do sprawozdania Starosty.  

Ad 8. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem poprzedniej sesji, z dnia 31 marca 2015 r. Zapytał czy są jakieś uwagi 

do tego protokołu. Uwag żadnych nie było, więc Przewodniczący Rady stwierdził, 

że Protokół nr VI.15 z posiedzenia Rady Powiatu Międzyrzeckiego z dnia  

31 marca 2015 roku został przyjęty przez Radę bez uwag. 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych o kolejnej skardze państwa Z. 

Powiedział też, że ta sprawa jest znana już radnym, była też omawiana na komisjach. 

Jest to sprawa do rozwiązania na szczeblu Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. Zaznaczył też, że należałoby tę sprawę, która trwa już tyle lat,  

w końcu zamknąć.  

Następnie Przewodniczący Rady poinformował o skardze pana R.P., który stawia 

wotum nieufności Staroście i domaga się zwolnienia Prezesa szpitala.  

Starosta dodał, że jest przekonany o tym, iż nie jest to ostatnie pismo od tego pana, 

bo wpierw kierował skargi na PCPR i zapewne jeszcze nie raz pismo od pana R.P. do 

nas wpłynie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że następną sesję planuje na 27 maja, będzie to 

sesja absolutoryjna. Odbędzie się ona w Muzeum.  

Przypomniał też o składaniu oświadczeń majątkowych, czas na to radni mają do 

końca kwietnia. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady VII sesji o godzinie 1620.      

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Powiatu   

Iwona Podyma       Jarosław Szałata 


